

裘錦秋中學(屯門)家長教師會

Ju Ching Chu Secondary School(Tuen Mun) Parent-teacher Association

28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, N.T.,Hong Kong. Tel.: (852) 24611555 Fax: (852) 24646161

23-25/PTA027

「心橋:正向溝通藝術」講座

2023-2025 年度 第二十届(第二年度) 家長教師會委員會

家長教師會主席: 周秀玲女士

第一副主席兼宣傳: 鍾海燕女士

第二副主席:

張錦添副校長

第三副主席兼總務:

劉美英女士

第四副主席兼康樂:

楊雅鈞女士 李靜儀主任

秘書:

張健莉女士 廖禧瀅老師

司庫:

梁婉兒女士

廖禧瀅老師

顧問:

陳月平校長

敬啟者:

為了促進家長與子女之間的良好溝通,本會特別邀請李廣源主席舉辦講座,主題為「心橋:正向溝通藝術」。講座將運用 LEGO Serious Play 作為工具,分享如何以正向方式開啟親子溝通之門。誠摯邀請家長參與,名額有限,先到先得。有興趣參加的家長,請於 9 月 10 日前回覆本通告。

工作坊詳情如下:

日期:9月20日(星期六) 時間:下午2:00-下午5:00

地點:學校 STEAM 教室 (311 室)

名額:16 位 費用:\$50

如有查詢,請聯絡李陽老師或致電 2461 1555 (代轉)與本人聯絡。

此致

各家長

裘錦秋中學(屯門) 第二十屆家長教師會主席

民奉命 謹啟

(周秀玲)

二零二五年八月二十七日

PTA Circular 2023-2025/027

Seminar: "The Art of Positive Communication"

Dear Parents,

To foster effective communication between parents and children, we are pleased to invite Mr. Lee Kwong Yuen to host a special seminar: "The Art of Positive Communication." The seminar will utilize LEGO Serious Play as a tool to demonstrate how to open the door to parent-child communication in a positive and constructive way. We sincerely invite parents to join us. Seats are limited and will be allocated on a first-come, first-served basis. Interested parents, please respond by 10th September 2025.

Seminar Details:

Date: 20th September (Saturday)

Time: 2:00 PM - 5:00 PM

Venue: School STEAM Classroom (Room 311)

Capacity: 16 participants

Fee: \$50

Should you have any enquiries, please contact Mr. Peter Li or call on 2461 1555 (extension).

Yours faithfully,

周春轮

Zhou Xiuling Chairperson September 3, 2025